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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM  ČAS  MÍSTO  DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

6/6/2012  18,00 – 19,30  RADNICE MČ PRAHA 18  BUDE UPŘESNĚN 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL:  JEDNÁNÍ ZAPSAL:  OVĚŘOVATEL ZÁPISU  KOPIE 

JAN MIKULECKÝ  JAN MIKULECKÝ  JANA KÁPAROVÁ  RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JITKA LEPIARZOVÁ (JL), MARTINA MACHOVÁ (MM), JAN MIKULECKÝ (JM), PAVEL FILÍPEK (PF), RADEK VYBÍRAL (RV) 

HOSTÉ: JAN FIŠAR (JF) 

OMLUVENI  NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

JANA KÁPAROVÁ (JK)   

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID  ÚKOL  ODPOVĚDNOST  TERMÍN  STATUS 

24  Připravit podklady pro zahájení prací na psí louce Fryčovická  Jan Mikulecký  13/4/2012  Splněno 

27  Vybrat místa pro náhradní výsadbu  Všichni  31/5/2012  Splněno 

TÉMA 1: WEB LETŇANSKÝCH LENTILEK 

Web byl spuštěn 1/6/2012. Propagace bude v Letňanských listech, přímým emailem na výbory SVJ a příležitostně i na 
dalších místech. 

TÉMA 2: LETŇANSKÉ LENTILKY 

Dokumentace pro ÚŘ je dokončená a byla podána žádost o územní rozhodnutí. 

TÉMA 3: NÁHRADNÍ VÝSADBA – STAVBA Č. 0093 TV KBELY – ETAPA 0008 TOUŽIMSKÁ 

Komise projednala náhradní výsadbu v souvislosti s kácením dřevin v lokalitě stará Toužimská, z které  je požadována 
náhradní výsadba v hodnotě cca 88 000,‐Kč  (cena dřevin + související práce a materiál). Termín provedení náhradní 
výsadby září – listopad 2012. 

Členové  komise  vytipovali místa  v Letňanech,  kde  by mohla  být  náhradní  výsadba  realizována. Místa  budou  nyní 
vyhodnocena  z pohledu  vlastnictví  pozemků  a  budoucího  rozvoje  dané  oblasti.  Pracovníci OHSI  posoudí  technické 
možnosti zasazení stromů (např. infrastrukturu pod budoucími kořeny stromů). 

TÉMA 4: PSÍ LOUKA FRYČOVICKÁ 

Komise  na  svém  jednání  25/4/2012  projednala  záměr  vytvořit  psí  louku  na místě  bývalého  volejbalového  hřiště 
u hřiště ZŠ Fryčovická. Prostor  je v současné době oplocen a budou na něj  instalovány následující hrací prvky: kruh, 
stůl a skok. Louka bude veřejnosti otevřena 27/6/2012. 

TÉMA 5: ODSTRANĚNÍ HRACÍCH PRVKŮ U ŠKOLY FRYČOVICKÁ 

Uvedený  pozemek  je  v majetku  CPI.  JM  se  pokusí  s CPI  dohodnout  o  odstranění  hracích  prvků,  které  jsou  rozbité 
a spíše nebezpečné, než aby sloužily svému původnímu záměru. 

TÉMA 6: PŘÍSTUP DO LESOPARKU 

V současné době není  vyřešen přístup do  lesoparku pro pěší a  cyklisty. Původní  záměr byl  realizovat  tento přístup 
společně  s investorem  Residence  Blankyt.  O  tomto  záměru  nyní  probíhají  jednání  s novým  developerem,  který 
původní projekt koupil. 
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PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID  ÚKOL  ODPOVĚDNOST  TERMÍN 

28  Zajistit technické posouzení výsadby stromů pracovníky OHSI  Jan Mikulecký  30/6/2012 

29  Zajistit odstranění hracích prvků u školy Fryčovická  Jan Mikulecký  30/6/2012 

Podpis předsedy    Podpis ověřovatele 


